
 

 

AVD GJØVIK - LILLEHAMMER 

 

Innkalling til årsmøte i Norsk Retrieverklubb avd Gjøvik - Lillehammer 

 

Tid: Torsdag 10. mars 2022 kl 1900 

Sted: Vertshuset på Biri 
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Sak 5  

 

A: Årsberetning styret NRK Gjøvik-Lillehammer 2021 

 

Styret har i 2021 bestått av:  

Leder: Linda Solberg 

Styremedlem/Nestleder: May Britt Børresen 

Styremedlem/Sekretær: Marlén Hustelid 

Styremedlem/Kasserer: Hege Spjelkavik 

Styremedlem: Malin Solberg 

Varamedlem: Bente Lågeide 

Varamedlem: Arne Samuelsen 

 

Styret har i kalenderåret 2021 avholdt 9 styremøter og behandlet 36 saker.  

 

Medlemmer:  

 

NRK avd. Gjøvik-Lillehammer hadde pr. 31.12.2021 totalt 198 medlemmer. 

Medlemstallet er inkl alle typer medlemskap. Dette er en oppgang fra 2020.  

 

Arrangementer:  

 

Prøver/utstilling/kurs 

Det har i løpet av året vært arrangert en utstilling og to bevegelige jaktprøver. Det har 

også vært arrangert kurs innen blant annet valp/hverdagslydighet/LP/jakt/spor.  

Miljøtreninger/hverdagslydighet: 

I løpet av 2021 har det vært avholdt miljøtreninger/byvandringer på mandagene i Gjøvik 

i de periodene dette har vært gjennomførbart med hensyn på Covid-19 og vi har hatt 

ansvarlig til å avholde disse treningene. Det har også i løpet av sommeren/høsten blitt 

avholdt noen hverdagslydighetstreninger i Moelv. Ved de treninger som er avholdt så har 

oppmøtet vært varierende.  

Jakttreninger:  

Det har vært avholdt felles jakttreninger jevnlig gjennom sommer/høst. Ved de treninger 

som er avholdt så har oppmøtet vært bra. 

LP-treninger: 

Det er forsøkt å starte opp med faste LP-treninger, men varierende interesse. Ikke 

videreført grunnet utfordringer med å finne ansvarlige. 

Treningssamarbeid med Retrieverklubben avd. Midt- Hedemark: 

Vinteren 2021/2022 er det satt i gang et prøveprosjekt vedrørende samarbeid om 



 
treninger i de to avdelingene. Treningene avholdes på Badiras Hundesenter i Moelv. 

Treningene er gratis, men hver enkelt betaler halleie til Badiras Hundesenter. 

Tidsplan for opplegget: 

- Tirsdager: Rally nybegynner 18.00, rally viderekommen 19.00 (Tirsdager frem til 

årsskiftet var det også LP- treninger parallelt med rally). 

- Onsdager: Utstillingstrening 18.00, hverdagslydighet 19.00 

- Torsdager: jakttrening nybegynner 18.00, jakttrening viderekommen 19.00. 

Det er lagt opp til veiledning ved fellestreningene. 

Det vil bli foretatt en vurdering når vintersesongen avsluttes. Det har vært særdeles godt 

oppmøte på utstillingstrening og hverdagslydighet, noe varierende på rally og 

jakttreningene. 

 

Websiden:  

 

Malin Solberg og Linda Solberg har vært webmastere for nettsiden. 

 

Representasjon:  

 

På GF 2021 (digitalt) den 10. april; Erik Bostad. 

Kontaktmøte; skulle vært avholdt i januar, men ble avlyst. 

Årsmøte NKK hedmark/Oppland; ingen stilte. 

 

 

For styret  

Linda Solberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
B: Årsberetning Jaktkomiteen  

Komiteens sammensetning 

• Jaktkomitéen har i 2021 bestått av Tina Edvardsen, Kari Aamodt og Hege 

Spjelkavik. 

 

Aktiviteter 

• Kurs: 

Helgen 5 og 6. Juni holdt Vibeke Birkeli apporteringskurs og BK-kurs. Det var 

totalt 10 ekvipasjer som deltok gjennom helgen.     

 

13. November holdt Heidi Kvan grunnleggende retrieverkurs for avdelingen. 7 

flinke ekvipasjer deltok med hund og 2 observatører deltok på kurset. 

• NLM 2021: 

NLM 2021 ble dessverre avlyst.  

 

• Jaktprøver: 

Mandag 07. Juni arrangerte vi bevegelig BK-prøve på Næroset. Totalt 9 ekvipasjer 

stilte til start. To ekvipasjer fikk hver sin 1.premie.  

Prøveleder: Anne Lise Smedbold 

Dommer: Torunn Sørby 

 

Komiteen hadde planlagt Tollingjaktprøve 28-29.August, men da vi ikke fikk tak i 

prøveleder, måtte vi dessverre avlyse prøvene.  

 

Helgen 11-12. September hadde avdelingen søkt om AK og EK, men på grunn av 

at vi ikke fikk dommer ble dessverre prøvene avlyst. 

 

Søndag 24. Oktober arrangerte avdelingen bevegelig BK-prøve på Næra. Totalt 5 

ekvipasjer var påmeldt, 4 stilte til start. Det ble ikke delt ut noen 1.premie denne 

dagen.  

Prøveleder: Anne Lise Smedbold 

Dommer: Thrine-Lise Tryterud 

 

 

For jaktkomitéen  

        Hege Spjelkavik 

 

 

 

 

 

 

 



 
C: Årsberetning Utstillingskomiteen 

 
 Komiteens sammensetning i 2021:  

 

• Marlene Forrs  

• Malin Solberg  

• Anne-Lise Kaspersen  

• Erik Bostad, leder av komiteen.  

 

Komiteen måtte dessverre avlyste utstillingen i 2020 pga koronasituasjonen, det var 

derfor ekstra hyggelig at vi greide å få til arrangementet i 2021 når myndighetene 

begynte å åpne opp igjen.  

 

Gjennom året har det blitt avhold planleggingsmøter ved hjelp av Teams og på en egen 

gruppechat på Messenger.  

 

Utstillingen ble arrangert lørdag 21.august på Øverby Skistadion på Gjøvik. Komiteen fikk 

bare positive tilbakemeldinger på arrangementet, det var tydelig at utstillerne likte det 

nye stedet. Litt utfordringer med parkeringen blir det av og til, men dette løste seg til det 

beste med flinke parkeringsvakter fra avdelingen.  

 

Det var påmeldt 152 hunder (130 voksne og 22 valper) fordelt på alle våre seks retriever 

raser. Det er ca dette nivået det har ligget på siden 2010. Se diagram under. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Dommere i 2021:  

 

Eirin Bekkelien dømte: 

 

 

Lena-Cathrine Rølles dømte: 

 

 

Bortsett fra hos flatten var det usedvanlig få valper påmeldt i de andre store 

retrieverrasene. Avdelingen har de siste årene prøvd å rekruttere flere deltagere til 

valpeshowet ved å sette en lav deltagerpris på kr. 100,- for valper. Vi håper at 

avdelingens oppdrettere kan støtte opp om dette ved å melde på årets valpekull til 

utstillingen og kanskje kombinere dette med et hyggelig valpetreff.  

 

Under utstillingen ble det også i år arrangert Barn og Hund med Eirin Bekkelien som 

dommer.  

 

Klatreparken hadde åpen kiosk som utstillingens deltagere benyttet seg av.  

 

Våre sponsorer i 2021 var:  

 

• Royal Canin (hovesponsor)  

• Toten Kjøtt  

• Gjøvik Sjokoladefabrikk  

 

Det er vanskelig å få tak i sponsorer og det har dessverre blitt færre for hvert år, og 

komiteen takker spesielt Rolf Arne Kaspersen som fortsetter å hanke inn sponsorer for 

avdelingen selv om han ikke lenger er medlem.  

 

Resultatet etter utstillingen ga et overskudd på kr. 28.901,40 

Utstillingen er en meget viktig bidragsyter til avdelingens økonomi, diagrammet under 

viser overskuddet på våre utstillinger siden 2010. I mange år før dette hadde det ikke 

vært avhold utstilling i avdelingens regi. 



 

 

 

Neste diagram viser det akkumulerte overskuddet fra utstillinger i samme periode. 

 

Vi i utstillingskomiteen sier Tusen Takk til alle hjelpere i forbindelse med utstillingen 

samt til alle dere som bidrar med gavepremier. Uten dere hadde det ikke vært mulig å 

arrangere dette.  

 

For utstillingskomiteen v/Erik Bostad 

 

 

 

 

 



 
Sak 6 - Revidert regnskap 2021  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Revisorberetning 

Legges inn så snart den mottas fra revisor. 

 



 
Sak 7 – Budsjett 2022 

 

Norsk Retrieverklubb Avdeling Gjøvik/Lillehammer

FORSLAG TIL BUDSJETT 2022

Drift                   Pris Antall Inn Ut Totalt

Medlemskontigent                  125 200 25000 25000

Andre inntekter (mva., studieforb.,++) 11000 11000

Representasjon til NLM-22 2000 2 4000 -4000

Møter, kurs, reiseutgifter eksternt 5000 -5000

Møter, kurs og reisteutgifter intern 1000 -1000

Medlemsmøter                                      2 6000 -6000

Julemøte 6500 -6500

Årsmøte                                             3000 -3000

Div. Utgifter (rekvistia, regnskap etc) 6000 -6000

Leie av treningsområder (inkl kurs) 15000 -15000

Diverse øvrige kostnader 2000 -2000

Totalt                                                       36 000kr      48 500kr      -12 500kr   

Jakt                                                             Pris Antall Inn Ut Totalt

Kvalifiseringsprøve 100 10 1000 1000

Bevegelig BK prøve (2 prøver)                400 20 8000 6760 1240

Jaktprøve TJP 27 11200 9600 1600

WT BK/AK/EK 400 40 16000 12000 4000

Adm/skudd/Annonsering etc 1000 -1000

Premier 1500 -1500

Vilt 15000 -15000

Dummyer 0

Dommergaver 800 -800

Totalt                                                                        36 200kr      46 660kr      -10 460kr   

Kurs Pris Antall Inn Ut Totalt

Valpekurs (2)               1600 12 19200 18000 1200

Hverdagslydighet (2 stk) 1600 12 19200 12000 7200

Jaktkurs (2 eksterne + interne) 80000 50000 30000

Utstillingskurs (2 stykk) 800 10 8000 4800 3200

Rallylydighetskurs 1300 6 7800 5460 2340

Støtte fra stud.forb for Natur og Miljø 10000 10000

Totalt                                                         194 600kr   134 660kr   59 940kr    

Utstilling                                                                 Pris Antall Inn Ut Totalt

Dommere,skrivere, ringsekretærer etc 18400 -18400

Parkering/Katalog/Kiosk etc 5500 5500

Rosetter/Sløyfer/Premier 500 12000 -11500

Utstillingsplass, mat og utstyr 6000 -6000

Påmeldinger 46250 5500 40750

Annonser 1000 1000 0

Totalt                                                        53 250kr      42 900kr      10 350kr    

Totalt Over-/underkudd 320 050kr   272 720kr   47 330kr    



 
Sak 8 Medlemskontingent 2023 

 

Styret foreslår at medlemskontingenten blir uforandret.  

Kr 125,- for ordinære medlemmer  

Kr 65,- for familiemedlemmer 

 

Sak 9 Innkomne saker 

Ingen innkomne saker. 

 

Sak 10 Valg 
 

 

På årsmøtet 2022 skal det velges; 
 
Styret: 
 

- Leder (1 år) 

- 1 styremedlem (2 år) 

- 1 styremedlem (1 år) 

- 1 styremedlem/kasserer (2 år) 

- 1 varamedlem (2 år) 

Valgkomite: 

- 2 medlemmer valgkomite (1 år) 

- 1 varamedlem valgkomite (1 år) 

Revisor: 

- Revisor (1 år) 

- Vararevisor (1 år) 

Representasjon: 
 

- 2 representanter til GF 

- 2 representanter til årsmøtet NKK Innlandet 

Representanter til GF og NKK årsmøte:  

Valgkomiteen innstiller til at det velges representanter fra det nye styret, der de to med 

flest stemmer blir representanter, de øvrige blir vara 1-2-3. 

Valgkomiteen oppfordrer at det ved valg på representanter/delegater blir satt maks 3 

kryss fra hver enkelt stemmeberettiget. (Avventer avklaring fra valgkomiteen).



 

 
 

 
 


